
Protokół Nr X/25 

z sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 23 stycznia 2025 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26  

(sala obrad Rady Miasta)  

w godz. 9.00 – 10.48. 

 

Ustawowa liczba radnych    - 21  

Obecni na sesji radni                                     - 17 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

    

1. Bladowski Wojciech        

2. Goldman Łukasz      

3. Jaśkiewicz Agnieszka     

4. Kędzierska Magdalena      

5. Kmiecik Dariusz      

6. Kosińska-Graf Renata     

7. Krata Jacek      

8. Kurzawa Jarosław     

9. Lewandowski Marek        

10. Mazurkiewicz Dawid      

11. Pacelt Piotr       

12. Pohl Tomasz                     

13. Radwańska Zenobia          

14. Siemienkowicz Tomasz      

15. Synowiec Adam  

16. Wlazło Kacper    

17. Ziółkowska Jadwiga       

 

Nieobecni na sesji radni: 

1. Dutkiewicz Andrzej, 

2. Jarosławska Joanna, 

3. Marszałek Ewa, 

4. Rybka Marcin. 

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta, dyrektorzy miejskich 

jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek komunalnych, przedstawiciele lokalnych 

środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

X sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wypowiadając 

formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl stwierdził, że na sali jest obecnych 17 radnych, 

wobec tego podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował zebrane na sesji osoby, iż zgodnie 

z § 53 ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki przy 

równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie i utrwalenie 
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imiennego wykazu głosowania radnych”. 

 

Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę 

obrad Rady Miasta.  

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali  

nowy projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. (druk nr 7/25  

z dnia 22.01.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 6a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2025 r. (druk nr 7/25 z dnia 22.01.2025 r.)” i poddał pod głosowanie zmianę  

w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 6a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. (druk nr 7/25 z dnia 22.01.2025 r.).”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid 

Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie porządku obrad? 
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 Uwag nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 5/25 z dnia 14.01.2025 r.). 

6a.   Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 7/25 z dnia 22.01.2025 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 6/25 z dnia 14.01.2025 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 4/25 z dnia 14.01.2025 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 2/25 z dnia 13.01.2025 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 3/25 z dnia 13.01.2025 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola oraz określenia 

granic ich obwodów (druk nr 1/25 z dnia 10.01.2025 r.). 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

13. Sprawy różne. 

14. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

15. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miasta. 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż protokół z IX sesji Rady 

Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu 

eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz 

Pohl zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z IX sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, 

Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, 
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Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

 

 Protokół został przyjęty.  

  

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

weszli: 

1) radna Agnieszka Jaśkiewicz; 

2) radny Dawid Mazurkiewicz; 

3) radny Piotr Pacelt. 

 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał.   

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, 

Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, 

Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

  

Rada Miasta powołała Komisję Uchwał w ww. składzie.  

 

Przewodniczącym Komisji Uchwał został radny Piotr Pacelt.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie. 

 

Pani Karolina Grzanka  w sprawie: podjęcia działań zmierzających  

do otwarcia rekrutacji i utworzenia oddziału 

zerowego przy Szkole Podstawowej nr 2 na rok 

szkolny 2025/2026 wobec istotnego 

zainteresowania rodziców i dzieci tą konkretną 

placówką edukacyjną. (W załączeniu pełne 

wystąpienie). 
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Pan Jan Słowikowski  w sprawie: odp. wycinki drzew  

Spacerowa 86-88. 

 

Pan Karol Wojciechowski  w sprawie: dostępności do świadczeń 

fizjoterapeutycznych na terenie miasta Zduńska 

Wola. 

 

  Radny Łukasz Goldman zaproponował aby Prezydent Miasta odniósł się do sprawy 

poruszonej przez przedstawicieli Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 w Zduńskiej Woli  

w bieżącym punkcie.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora przekazał, że zgodnie z zapisami Statutu Miasta dyskusja 

nad wnioskami może być prowadzona w punkcie sprawy różne i nie chciałby tworzyć precedensu.  

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 5/25 z dnia 14.01.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Radca Prawny Bartosz Marchel poinformował, że w Dzienniku Ustaw pod poz. 39 ogłoszona 

została zmiana do ustawy o finansach publicznych, zmianę te należy uwzględnić w projektach uchwał 

procedowanych na dzisiejszej, dotyczy to druków 5/25, 6/25 i 4/25.  

 

W dyskusji udział wzięli: radny Dawid Mazurkiewicz, radny Adam Synowiec.  

 

Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

(druk nr 5/25 z dnia 14.01.2025 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez Radcę prawnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr X/123/25 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2025 r.  

 

Punkt 6a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r. 

(druk nr 7/25 z dnia 22.01.2025 r.). 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 W punkcie głos zabrał radny Wojciech Bladowski.  

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2025 r.  

(druk nr 7/25 z dnia 22.01.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid 

Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr X/124/25 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2025 r.  

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 6/25 z dnia 14.01.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 
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poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 6/25 z dnia 14.01.2025 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez 

Radcę prawnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr X/125/25 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 4/25 z dnia 14.01.2025 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W punkcie głos zabrał radny Piotr Pacelt.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 4/25 z dnia 14.01.2025 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez Radcę 

prawnego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid 

Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr X/126/25 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu.  

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 2/25 z dnia 13.01.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że projekt uchwały bez 

anonimizacji został przekazany radnym za pośrednictwem Informatora w programie eSesja.   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych 

na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 2/25 z dnia 13.01.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid 

Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 
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Rada Miasta podjęła uchwałę nr X/127/25 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 3/25 z dnia 13.01.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że projekt uchwały bez 

anonimizacji został przekazany radnym za pośrednictwem Informatora w programie eSesja.   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 3/25 z dnia 13.01.2025 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid 

Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr X/128/25 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola oraz określenia 

granic ich obwodów (druk nr 1/25 z dnia 10.01.2025 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem Informatora 

w programie eSesja radni otrzymali pismo Łódzkiego Kuratora Oświaty Janusza Brzozowskiego  
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z dnia 8 stycznia 2025 r., znak: ŁKO.DSI.540.1.2025.MS zawierające pozytywną opinię  

do omawianego projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola oraz określenia granic  

ich obwodów (druk nr 1/25 z dnia 10.01.2025 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez Komisję Uchwał  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Dawid 

Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Ewa Marszałek, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr X/129/25 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola oraz określenia 

granic ich obwodów. 

 

Punkt 12 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż informacja Prezydenta Miasta 

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja. 

 

W dyskusji udział wziął radny Dawid Mazurkiewicz.  

 

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  
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Punkt 13 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że kolejna sesja zaplanowana jest 

na 6 marca 2025 r.   

 

   Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem 

Informatora programu eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w powiecie zduńskowolskim na koniec  

grudnia 2024 r.; 

2) pismo Prezydenta Miasta Konrada Pokory z dnia 30 grudnia 2024 r., znak: PKiAM.152.1.2024  

dot. ewaluacji wdrażania budżetu obywatelskiego Miasta Zduńska Wola na 2025 r.; 

3) uchwałę nr V/5/2025 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 10 stycznia 2025 r. w sprawie 

opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetowego oraz prawidłowości 

planowanej kwoty długu Miasta Zduńska Wola; 

4) pismo Pani Renaty Zasińskiej z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie możliwości udziału w sesji 

Rady Miasta w celu przedstawienia prezentacji Stop Plastikom oraz apelu w tym temacie;  

5) pismo mieszkańców posesji położonej przy ul. Juliusza 14 z dnia 10 stycznia 2025 r.  

dot. likwidacji komórek. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przypominał tym z radnych, którzy jeszcze tego 

nie uczynili o konieczności wypełnienia ankiety SG-01. 

 

 W dyskusji na temat rekrutacji do oddziału „0” na rok szkolny 2025/2026 w Szkole 

Podstawowej nr 2 w Zduńskiej Woli na rok szkolny 2025/2026 udział wzięli: radny Łukasz Goldman, 

Prezydent Miasta Konrad Pokora, radny Tomasz Siemienkowicz, radny Dawid Mazurkiewicz, radna 

Jadwiga Ziółkowska, za zgodą Rady Miasta Pan Adam Majkowski Przedstawiciel Rady Rodziców, 

radny Piotr Pacelt. 

 

 Radny Piotr Pacelt poprosił radnych o zgłaszanie tematów do planu pracy Komisji 

Rewizyjnej. Plan pracy Komisja chce opracować na posiedzeniu w dniu 4 lutego br. i przedstawić go 

pod obrady Rady Miasta na kolejnej sesji.  

 

 Radny Dariusz Kmiecik przekazał prośbę mieszkańców ul. Łanowej o wyrównanie  

i uzupełnienie tłuczniem ich ulicy.  

 

 Radna Magdalena Kędzierska zabrała głos w sprawie utworzenia oddziału „0” w Szkole 

Podstawowej nr 2 w Zduńskiej Woli w roku szkolnym 2025/2026.  

 

 Radna Magdalena Kędzierska przekazała, że w ramach obchodów 200-lecia Miasta Zduńska 

Wola, lekarze z Centralnego Szpitala Klinicznego zorganizowali darmowe badania piersi w dniu  

1 lutego 2025 r. Badania odbędą się w pomieszczeniach dworca kolejowego od godz. 10.00.  Radna 

zaprosiła na badania oraz poprosiła o rozpropagowanie tej informacji.  

 

 Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy Pan Przewodniczący podjął działania aby wyjaśnić 

sprawę dorysowania na wizytówce radnego znaku graficznego.  

 

 Radny Dawid Mazurkiewicz zabrał również głos w sprawie przepisu w Urzędzie Miasta, 

który reguluje pieczątki dyrektorów biur.  

 

 Wyjaśnień udzielili odpowiednio Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl oraz Sekretarz 

Miasta Izabela Dobrowolska.  
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 Radny Łukasz Goldman powrócił do tematu utworzenia oddziału „0” w roku szkolnym 

2025/2026 przy Szkole Podstawowej nr 2 w Zduńskiej Woli w roku szkolnym 2025/2026.  

 

 Głos w sprawie zabrali: Prezydent Miasta Konrad Pokora, radna Jadwiga Ziółkowska.  

 

 Radny Piotr Pacelt powrócił do sprawy wizytówki radnego Dawida Mazurkiewicza 

i powiedział, że występuje jako Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej. W imieniu 

radnych potępia wszelkie zachowania, które uniemożliwiają radnym godne wykonywanie mandatu. 

Przekazał również, że jest mu przykro z powodu tego co się stało, i że nie chciałby, aby takie 

okoliczności miały miejsce w przyszłości.  

 

Punkt 14 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Radny Dariusz Kmiecik  wniosek w sprawie: montażu progów zwalniających  

na ul. Stefana Żeromskiego na wysokości szkół lub 

wyniesienia tarczy skrzyżowania z ul. Królewską.  

 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz  Zapytanie w sprawie: kalkulacji kosztów opłaty 

abonamentowej za wodę i ścieki (proszę o kalkulację  

w podziale na: 

a) koszty utrzymania w gotowości urządzeń 

wodociągowych/kanalizacyjnych, 

b) koszty odczytu, 

c) koszty rozliczenia należności za wodę/ścieki). 

Proszę również o informację, czy rozliczeniem wody  

i ścieków zajmują się te same osoby, jakich programów 

do rozliczeń używa MPWiK i jakie są koszty 

funkcjonowania tych programów). 

Proszę o informację jak koszty procentowo 

zostały rozłożone na poszczególne grupy odbiorców.   

 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz  zapytanie w sprawie: czy jest możliwość aby 

przedsiębiorstwo MPK wydrukowało rozkład jazdy 

autobusów i godzin w języku Braille’a. Mieszkańcy 

niepełnosprawni chcą mieć możliwość odczytania 

informacji na przystankach autobusowych.   

 

Punkt 15 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady X sesji Rady Miasta                    

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 
 

 Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 
 

Protokołowała: 

Joanna Książyk 


